
Zápis č. 9/2015
 z jednání kontrolního výboru (KV), konaného dne 4.11.2015 od 17 hodin.

Přítomni:   Vladimír Kozák, Jan Zágler, Petra Škodová, 
      Zapisovatelka - Jana Černá

Omluveni: Robert Pořízek, Zdeňka Děrdová,

Program:
1. Kontrola platných jednacích řádů u jednotlivých výborů  ZMČ.
2. Seznámení členů KV s dotazy  Ing. arch. Doubnera, zaslanými panu Pořízkovi 

            e-mailem
3. Seznámení s výsledky provedených kontrol plnění usnesení ZMČ č.1 - 6/2015
4. Informace o probíhající kontrole chuchelské pečovatelské služby.

K bodu č. 1.
KV provedl  kontrolu platných jednacích řádů u jednotlivých výborů ZMČ Praha – Velká
Chuchle a  konstatuje, že Výbor stavební, dopravy a bezpečnosti (předseda Ing. arch. Karel
Doubner)   a  Výbor  majetku  (předseda  p.  Robert  Mařík) doposud  nepředložily
Zastupitelstvu MČ jednací řády ke schválení. 

Výbor finanční (stejně jako KV) je zřizován na základě zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě 
Praze a musí se při své činnosti řídit jeho platnými ustanoveními. Nelze tedy po něm vyžadovat 
obligatorně existenci vlastního Jednacího řádu, i když z druhé strany tomu není bráněno (KV ho 
zpracován a schválen ZMČ má). 

Návrh k     odstranění zjištěných nedostatků:
1) KV navrhuje  Zastupitelstvu MČ Praha – Velká Chuchle, aby vyzval předsedu výboru 

majetku  pana  zastupitele  Roberta  Maříka  k neprodlenému  vypracování  Jednacího
řádu výboru majetku a jeho předložení na nejbližším zasedání Zastupitelstva MČ ke
schválení

2) KV navrhuje  Zastupitelstvu MČ Praha – Velká Chuchle  obdobně bude postupovat i u
předsedy výboru stavebního, dopravy a bezpečnosti, pana zastupitele Ing. arch. 
Karla Doubnera. V tomto případě již tento proces byl zahájen na minulém zasedání 
Zastupitelstva MČ č. 7/2015 ve dnech 12. a 13.10.2015.

3) KV navrhuje ZMČ nechat na zvážení předsedy Finančního výboru, pana zastupitele
Mgr. Pavla Klána, zda  předloží Jednací řád tohoto výboru ZMČ ke schválení či zda se
bude při práci výboru řídit pouze zákonem č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze

Kontrolní  výbor pověřuje svého předsedu pana Roberta Pořízka,  aby na 8.  zasedání
ZMČ  dne   9.11.2015  předložil  výše  uvedený  návrh  opatření  k     odstranění  zjištěných
nedostatků

Hlasování: 
Pro:  3 (Vladimír Kozák, Jan Zágler, Petra Škodová)
Proti: 0
Zdržel se: 0



K bodu  č. 2
Předseda KV pan zastupitel Robert Pořízek pověřil p. Kozáka, aby  seznámil  členy  KV  s  e-mailovými
dotazy,  které  mu  byly  zaslány  předsedou  Výboru  stavebního,  dopravy  a  bezpečnostního  panem
zastupitelem Ing. arch. Doubnerem:

1)  Co je protizákonného na Jednacím řádu VSBD z 16. 12. 2014?

2) Kdo vybral projektanta dostavby MŠ? Je zodpovědný za nedostatečný projekt, který způsobil 50%  zdražení 
ze   3 miliónů o dalších 1,5 miliónu. Odpovídá cena projektu jeho výsledku?

3)  Kontrola výběrového řízení na projekt rozšíření ZŠ, výsledek je bez návrhu řešení (geologie, statika, 
záplavové území, atd.)s otevřeným koncem ceny realizace. Bude-li se postupovat jako u rozšíření MŠ, kdy 
teprve při realizaci byl shledán skutečný stav a zakázka pak  prodražena o 50%, bude cena realizace 
dostavby  ZŠ za 40 miliónů Kč. Jak je zajištěna kvalita projektu, položkový rozpočet a konečná cena?

Stanovisko Kontrolního výboru:      
a) Kontrolní výbor se při své činnosti řídí zák. č.131/2000 Sb., o hlavním městě Praze,

zde je v § 78 uvedeno, jaké kontrolní úkoly plní a kdo je oprávněn je požadovat. Po-
stup pana zastupitele Doubnera však zde nemá žádnou oporu. Proto se vyzývá,
aby postupoval v duchu této právní normy.

b) pan zastupitel Doubner, stejně jako již na minulém zasedání ZMČ, opakovaně mylně tvrdí,
že  existuje  jednací  řád  Výboru  stavebního,dopravního  a  bezpečnosti  ze  dne
16.12.2014.  Jde  zcela  o  mylnou  mystifikaci  panem  zastupitelem  Doubnerem  –
prokazatelně  provedenou  kontrolou  bylo  zjištěno,  že  výbor  nemá  žádný  platný
jednací  řád  a  ani  jeho  návrh  nebyl  nikdy  zastupitelstvem  projednáván  či
schvalován.  Ing.  arch.  Doubner  nebyl  schopen  existenci  svého  tvrzení  nijak  KV
doložit.

c) body 2 a 3 v e-mailové zprávě nespadají do kompetence Kontrolního výboru. Naopak, dle mí-
nění Kontrolního výboru spadají do kompetence Výboru stavebního, dopravy a bezpečnosti.
KV se domnívá, že je zde patrná nedostatečná práce právě tohoto výboru.

Kontrolní  výbor  pověřuje  svého  předsedu  pana  Roberta  Pořízka,  aby  předložil
Zastupitelstvu MČ Praha – Velká Chuchle na 8. zasedání  dne 9.11.2015 výše uvedené
stanovisko KV.

Hlasování: 
Pro:  3 (Vladimír Kozák, Jan Zágler, Petra Škodová)
Proti: 0
Zdržel se: 0

K bodu  č. 3
KV provedl kontrolu plnění usnesení č. 1-6/2015 ze Zastupitelstva MČ Praha – Velká Chuchle 
s tímto výsledkem.

Doposud nebyla splněna následující usnesení Zastupitelstva MČ Praha – Velká Chuchle:
1/5-3 bere na vědomí

doporučení kontrolního výboru ze dne 18.2.2015, aby byly neprodleně zahájeny práce
na komplexním zabezpečení bezpečnosti a plynulosti silniční dopravy v oblasti osady
Lahovská, především vypracování ucelené koncepce zklidňování dopravy v souvislém
úseku pozemních komunikací Nad Chuchlí a Na Lahovské, dále v celé vymezené části
sítě  pozemních  komunikací  v  oblasti  osady Lahovská  a  přitom vycházet  ze  zásad
uvedených v TP85 Ministerstva dopravy včetně skutečnosti, že užití zpomalovacích



prahů má být vhodně kombinováno s dalšími prvky dopravního zklidňování a nikoli
použito jako samostatné opatření;  dále ZMČ bere na vědomí,  aby opravy povrchů
těchto  komunikací  byly  provedeny  tak,  aby  byla  na  nich  zajištěna  dostatečně
bezpečnost a plynulost provozu a aby byly prováděny pravidelné kontroly dodržování
dopravních:
ČÁSTNEČNĚ  SPLNĚNO:dořešena  instalace  zpomalovacího  prahu,  oprava
výtluků komunikace Na Lahovské a Nad Chuchlí. 

1/5-5 bere na vědomí
doporučení kontrolního výboru ze dne 18.2.2015, a to částečně revokovat usnesení 
ZMČ č. 7/2014 (bod 5.2., písm. b)) ze dne 15.9.2014 (části k Ochotnickému spolku 
K8), naplnit neprodleně usnesení ZMČ č. 7/2014 (bod 5.2., písm. b)) ze dne 15.9.2014
v části vztahující se k Spolku „rodinné centrum Chuchle, z.s.“, tj. vypracování 
Dohody o bezplatném poskytnutí prostor Kulturního centra K8 k volnočasovým 
aktivitám, vzdělávání a příležitostným činnostem Spolku „rodinné centrum Chuchle“, 
v níž bude obsažen i závazek platby a formy jeho finanční úhrady za Spolkem 
odebranou a odebíranou elektřinu, plyn, vodu a teplo včetně povinnosti Spolku 
směrem k zajištění jeho odpadového hospodářství dle platné legislativy a dále uplatnit 
požadavek o finanční náhradu za spotřebovanou elektřinu, vodu, plyn a topení za 
období působení „Rodinného centra Chuchle“ v K8 (za tímto účelem předložit 
věrohodnou kalkulaci spotřeby dle příslušných měřičů a jejich odpočtů).
TRVÁ:

1/5-6 ukládá
na základě doporučení  kontrolního výboru ze  dne 18.2.2015,  vedení  MČ,  aby bez
zbytečného  prodlení  vstoupilo  do  jednání  se  společností  ČEZ,  a.s.  a  objektivně  v
plném rozsahu ji informovalo o zjištěních uskutečněné kontroly s cílem stanovit řešení
a  případně  vyčíslit  škody  vzniklé  smluvním  stranám  „Dohody  o  spolupráci  se
strategickým partnerem v rámci projektu E – mobility“ .
TRVÁ:

ZMČ 3/4a pověřuje,
starostu MČ, aby vstoupil  v jednání  se zástupcem společnosti  SVPV Lahovice z.s.
panem JUDr. Janem Kavalírkem ohledně nájemní smlouvy č. P 985/2014.
TRVÁ:

Kontrolní výbor pověřuje předsedu KV p. Roberta Pořízka k     informování ZMČ na jeho 8.
zasedání dne 9.11.2015 o výsledcích z     provedené kontroly plnění usnesení ZMČ 1-6/2015.

Hlasování: 
Pro:  3 (Vladimír Kozák, Jan Zágler, Petra Škodová)
Proti: 0
Zdržel se: 0

K bodu č. 4
Předseda KV Robert Pořízek pověřil pana Kozáka, aby  informoval členy KV o  probíhající 
kontrole Pečovatelské služby - zápis z této kontroly bude předložen členům KV   tak, aby 
mohl být následně projednán na Zastupitelstvu MČ  v prosinci 2015.

Zapsala: Jana Černá                                                                               Vladimír  K o z á k 



                                                                                                                místopředseda KV
                                                                                                   


